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ZAPISNIK 

 

sa 22. sjednice OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, odrţane 29. kolovoza 2020. 

godine, s poĉetkom u 11:00 sati u uredu Općinskog naĉelnika. 

 

NAZOĈNI vijećnici: Nina Glumac,  Dino Katić,  Lukša Hropić, Ana Ivelja, Tonći Šarić 

 

NISU NAZOĈNI vijećnici: Anita Janĉić Lešić, Martina Bašić Ivĉević (opravdala izostanak), 

Miro Mariĉević 

 

OSTALI NAZOĈNI: Leo Katić općinski naĉelnik, Antonia Barbić proĉelnica Jedinstvenog 

upravnog odjela, Anita Lešić viša referentica za proraĉun i financije, Lucijana Barbić 

direktorica trgovaĉkog društva Komunalac d.o.o. 

   

  NISU NAZOĈNI: Margaret Hropić zamjenica općinskog naĉelnika (opravdala izostanak) 

 

Predsjednik Tonći Šarić otvorio je sjednicu i pozdravio nazoĉne. 

 

Predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da je na sjednici nazoĉno pet vijećnika i da Vijeće moţe 

pravovaljano odluĉivati te je predloţio sljedeći 

 

D N E V N I   R E D: 

 

- svečana prisega člana Općinskog vijeća 

1. Zapisnik sa 21. sjednice Općinskog vijeća 

2. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proraĉuna Općine Lastovo za 2020. godinu 

3. Izvještaj o poslovanju trgovaĉkog društva Komunalac d.o.o. za razdoblje 01.01.2019. 

do 31.12.2019. godine 

      3.1. Odluka o utvrĊivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovaĉkog društva            

        Komunalac d.o.o. za 2019. godinu 

      3.2.   Odluka o pokriću gubitka trgovaĉkog društva Komunalac d.o.o. za 2019. godinu 

4.  Izvještaj o poslovanju trgovaĉkog društva Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. za     

 razdoblje od 01.01.2019. do 31.12.2019. godine 

      4.1.   Odluka o utvrĊivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovaĉkog društva     

        Vodovod i odvodnja d.o.o. za 2019. godinu 

      4.2.  Odluka o uporabi dobiti trgovaĉkog društva Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o.  

        za 2019. godinu 

5. Odluka o dopunama Odluke o koeficijentima za obraĉun plaće sluţbenika i 

namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Lastovo 

6. Odluka o financiranju pripravniĉkog staţa  

7. Zahtjevi graĊana 

8. Vijećniĉka pitanja. 

 

Predsjednik Tonći Šarić stavlja na glasovanje prijedlog Dnevnog red. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da je jednoglasno (sa pet 

glasova „za“) usvojen dnevni red. 

 

AD 1. ZAPISNIK SA 21. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA  
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Kako nije bilo rasprave, predsjednik Tonći Šarić stavlja na glasovanje Zapisnik s 21. 

sjednice Općinskog vijeća. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se Zapisnik s 21. 

sjednice Općinskog vijeća jednoglasno (sa pet glasova „za“) usvaja. 

 

AD 2. POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAĈUNA OPĆINE 

LASTOVO ZA 2020. GODINU 

 

Predsjednik Tonći Šarić otvara raspravu i daje rijeĉ Aniti Lešić višoj referentici za proraĉun i 

financije. 

 

Anita Lešić: Ovogodišnje Izvršenje kao i sve druge segmente našeg ţivota, dotakla je 

korona. Govorim to jer su donesene odreĊene Odluke koje su smanjile naše prihode. Vlada 

RH je donijela Odluku o oslobaĊanju od poreza na dohodak za iznajmljivaĉe na odreĊeni 

period, a to je skoro cjelokupno naš prihod i to se naravno odrazilo na Proraĉun. Općina 

Lastovo je donijela Odluku o oslobaĊanju plaćanja zakupnine poslovnih prostora u 

vlasništvu Općine Lastovo za period zabrane rada, što je skoro tri mjeseca. Tako da se i to 

osjetilo na tom dijelu prihoda. Bez obzira na sve to, naši prihodi su otprilike isti kao i lani. 

Što znaĉi da situacija nije bila ovakva, prihodi bi bili veći u odnosu na lani. To je normalno 

da svaku godinu po malo rastu, ali ove godine taj rast nemamo. Razlozi su jasni. Što se tiĉe 

rashoda, to je uglavnom sve izbalansirano i po planu. Jedini izuzetak su zaštitne maske koje 

smo kupili u malo većoj koliĉini kao i sredstva za dezinfekciju, koje isto imaju veze sa 

koronom, a nismo znali lani u 12.-om mjesecu da će se dogoditi. Sve to eventualno što se 

dogodilo, a nije bilo planirano će se Rebalansom uvrstiti kao novi plan. Ostatak je više 

manje u redu. Da sad ne ĉitam sve ove brojke, a ima ih, moţda bi bilo bolje da postavljate 

pitanja.  

 

Tonći Šarić: U redu je. Moţete postavljati pitanja, kratka i jasna.    

 

Dino Katić: Onako mali prihodi Općine su se sada još dodatno smanjili?! 

 

Anita Lešić: Tako je. Je da je Vlada odobrila osloboĊenje na tri mjeseca, ali kad imamo male 

prihode, onda se svako smanjenje dodatno osjetit.  

 

Dino Katić: A toliko su mali da se to ni ne osjeti? 

 

Anita Lešić: Nama je prihod na dohodak jedan od vaţnijih prihoda.  

 

Dino Katić: Kako onda objašnjavate da se to ne osjeti ove godine? 

 

Anita Lešić: Svake godine raste po malo. Ove godine...  

 

Dino Katić:...moţda je zbog rasta broja turista... 

 

Anita Lešić:...ovo je za prvih šest mjeseci, tu se sezona ne osjeća. U ovome dijelu nema 

poreza, jer se porez za ovaj mjesec plaća za slijedeći, kao i plaća. Nema sezone... 

 

Dino Katić:...ima predsezone.  
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Anita Lešić: Nije je bilo. Bila je zabrana.  

 

Leo Katić: Bilo je oslobaĊanje.  

 

Anita Lešić: Tako je. Bilo je oslobaĊanje kao i zabrana rada pa nije bilo poreza na potrošnju, 

prihoda od najma... 

 

Dino Katić:..nema ništa. 

 

Lukša Hropić: Bila je i prodaja parcele. 

 

Leo Katić: Govori se sad o izvornom prihodu koji su direktni prihodi Općine. Porezi koje je 

ona sada nabrojila.  

 

Anita Lešić: Direktno koji je Općinski...  

 

Leo Katić:...a ne ovaj koji si sad spomenuo. Rijeĉ je samo o prihodima iz pozicije izvorni 

prihodi.  

 

Lukša Hropić: Da, ali utjeĉe na sumu.  

 

Leo Katić: Naravno.  

 

Anita Lešić: Kada sam ovo govorila, nisam govorila o ukupnoj sumi nego ĉisto o prihodima 

od poreza koji su po meni trebali pasti nešto.  

 

Lukša Hropić: Što će biti do kraja godine? 

 

Anita Lešić: Ne znam da će biti nekakvih odluka o oslobaĊanju, za sada. Sezona je nekakva 

bila. Ne vjerujem da će se donijeti odluke za ova tri mjeseca koja su prošla. Mislim da se to 

neće previše osjetiti na nivou godine. Prodaja parcele povećala je ukupne prihode.  

 

Tonći Šarić: Na zadnjoj stranici su nenaplaćena potraţivanja? 

 

Anita Lešić: Tako je. To su potraţivanja koja mi moramo naplatiti. Ove od poreza radi 

Porezna za nas i ovo je super kako je bilo. Mislim da su ovo stvari koje su zastarjele, jer 

nemam direktan uvid u to. Prihodi od imovine su najamnine, zakupi i sliĉno. Ovo je 

komunalna naknada i doprinos. Doprinos je naplaćen skroz, nema puno zaostatka. U 

komunalnoj naknadi imamo starih dugova koje će vjerojatno trebati otpisivati, ali ne u 

cijelom iznosu. Sada smo slali puno opomena i plaća se, ali u ovome se ne vidi jer se to sve 

platilo kasnije. Nije se odrazilo na ovaj rezultat. Ova potraţivanja od prodane imovine su 

uglavnom obroĉna plaćanja stanova i kuća ex Janko.... 

 

Leo Katić:..dug je prikazan bez kamata.  

 

Dino Katić: Što se tiĉe komunalne naknade u kojem je sada postotku? 

 

Anita Lešić: To mi je sada teško reći... 

 

Dino Katić:...je li je moţda to ono povećanje? 



4 

 

 

Anita Lešić: Uvijek se moţe bolje, ali je istina da smo se u zadnjih godinu dana uhvatili te 

komunalne naknade i da je to sad dobro. Ako ja sada reĉem da je to sada nekih 85%, 

vjerojatno neću puno pogriješiti. Uvijek ima ljudi koji nedostupni, koji ţive u Australiji, 

Americi ili negdje. Što ćemo im napraviti? Nema prisilne. Za neke stvari je oĉito da se neće 

naplatiti.  

 

Dino Katić: Bitno da je maksimalno... 

 

Anita Lešić:...ove godine, a opet zbog uzroka korone, nema Australaca. Oni svoje dugove 

podmiruju kada doĊu. Sada ih nema. Vidim da su se neki snašli pa su im neki platili. 

MeĊutim oni to neće plaćati od tamo, nema teorije. To su neki objektivni problemi.  

 

Dino Katić: Ne znam u ĉemu je problem kada mogu i platiti od tamo. 

 

Anita Lešić: Ovi po Europi još i plate, ali ovi nikada nisu.  

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Polugodišnji izvještaj o 

izvršenju Proraĉuna Općine Lastovo za 2020. godinu.   

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić ustanovio je da se jednoglasno (sa pet 

glasova „za“ ) donosi 

 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proraĉuna Općine Lastovo za 2020. godinu (u 

prilogu). 

 

AD 3. IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU TRGOVAĈKOG DRUŠTVA KOMUNALAC 

D.O.O. ZA RAZDOBLJE 01.01.2019. DO 31.12.2019. GODINE 

 

Predsjednik Tonći Šarić daje rijeĉ Lucijani Barbić direktorici trgovaĉkog društva Komunalac 

d.o.o.. 

 

Lucijana Barbić: Evo nekoliko reĉenica i odmah objašnjenje zašto je Komunalac u ovolikom 

minusu, a zašto je Vodovod i odvodnja u ovolikom plusu. Dakle, razlog je isti. Ako se 

sjećate u prošloj godini kada smo govorili o Izvještaju o poslovanju za 2018. godinu, onda je 

bilo postavljeno pitanje o tome da se Vodovodu i odvodnji fakturira raĉun za vodu od 

NPKLM-a, a prihod ubire Komunalac. Komunalac je zbog toga bio predmet Drţavnog 

inspektorata. Inspektorat je bio zadovoljan s time da potpišem ugovor izmeĊu Komunalca i 

Vodovoda i odvodnje od datuma kada sam postala direktorica Komunalca i da se izvrši 

fakturiranje raĉuna od Vodovoda i odvodnje prema Komunalcu. Direktorica sam od petog 

mjeseca 2018. godine i od tada sam fakturirala te raĉune. Na osnovu toga je nastao ovaj 

prihod Vodovoda i odvodnje i manjak Komunalca. Ispalo je dobro zato što je ovo peta 

godina da je Vodovod i odvodnja bio u minusu, a pete godine da je u plusu pa je ispalo 

dobro iz tog razloga. Ovaj minus Komunalca neće se odraziti na nikakva naĉin prema 

Općini. Zato što je Općina potpisala ugovor s NPKLM-om za preuzimanju duga i plaćanju 

duga od Vodovoda i odvodnja, kao i što ste upoznati s time. Prema tome, ovaj dug će se 

samo papirnato rješavati izmeĊu Općine i Komunalca sa cesijom izmeĊu Komunalca, 

Vodovoda i Općine. Ako Vam nešto nije jasno pitajte. Ja Vam drukĉije ne mogu objasniti od 

ovoga. Općina plaća NPKLM-u mjeseĉne iznose koje je potpisala da će plaćati i na kraju 

godine ćemo Komunalac, Vodovod i odvodnja i Općina napraviti cesiju s kojom ćemo sve to 
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zatvarati. Eto toliko... 

 

Leo Katić:..i smanjivati prikazani dug.  

 

Lucijana Barbić: Ako me imate nešto konkretno pitati, pitajte.  

 

Lukša Hropić: Kakvo je poslovanje sada Komunalca bez Vodovoda? 

 

Lucijana Barbić: Veliki su bili rashodi od Vodovoda i mislim da će se to pozitivno pokazati 

na Komunalca. Znate i sami da sam ja mjesec dana prije nego što sam predala vodovod 

NPKLM-u investirala u Zaklopaticu nekih 30.000 do 40.000 kuna novih cijevi. Znam da 

sam mogla, ali nisam htjela ostaviti ljude na milost i nemilost dok ih NPKLM ne preuzme. 

Takvih stvari će se pojavljivati sve više i više jer ova voda uništava cijevi, tako da će 

troškovi biti sve veći i veći. Oni će se malo zamisliti zašto su uopće radili posao.  

 

Leo Katić: Treba reći da kada govorimo o vodi, da je zapravo najveći problem što je 

Vodovod uništen fakturiranjem. Kada isporuĉitelj isporuĉuje vodu jednom otoku kao što je 

Lastovo, onda isporuĉuje svaki mjesec je npr. 100, a ti tu robu distribuiraš i naplaćuješ, a ne 

naplaćuješ u 100%-tnom iznosu. Da uspiješ naplatiti, u ovom investicijskom dijelu si su 

uvijek u minusu. Tako da kad je došlo do jednog problema koji se sada dogaĊa Orebiću, a  

dogaĊa mu se to isto u smislu višegodišnjega. To da kada isporuĉitelj fakturira fakture, 

opterećuje sustav jer on ne priznaje jesi li ti naplatio 50,70 od onih 100 i jesi li ti imao trošak 

investicijski ili nisi imao, ali sada to nama više nije tema. To se sada dogaĊa u Orebiću gdje 

je isto sliĉan primjer gdje njihova firma distribuira i naplaćuje vodu dijelom. Orebić isto 

isplaćuje Općinama odreĊena dugovanja, ali je ta faktura neusporedivo veća i guši nego što 

je zapravo isplata i ulaganje u sustav. Na takav naĉin veliki uništava malog.  

 

Dino Katić: Koliko je prošlo i koliki su gubitci? 

 

Lucijana Barbić:  Ogromni, veći od 50% ako ne i od 60%. 

 

Dino Katić: To oni ne uvaţavaju? 

 

Lucijana Barbić: Ne.  

 

Lukša Hropić: Grad Metković je plaćao kubik vode jednu kunu, a mi ĉetiri. 

 

Lucijana Barbić: Da. To je isto bilo bezobrazno. Ne znam što reći.  

 

Leo Katić: Dok veliki sustavi ne ispoštuje zakon koji govori o solidarnoj cijeni vode, ali 

naţalost tu politiĉki lobiji uvijek igraju svoju igru a to je da štite svoju lokalnu sredinu i ne 

dozvoljavaju solidarizaciju vode koja je po tom zakonu planirana da se uvede i dok je to tako 

dogaĊat će se ovo što se dogaĊa. Mi smo za sada u situaciji kojoj jesmo, a to je zapravo da 

rješavamo ovaj dio kojeg je rekla Lucijana malo prije. Putem ovih mjeseĉnih isplata koje će 

se u godišnjem, kada se sve zbroji, doći do smanjenja prikazanog troška, odnosno gubitka 

firme.  

 

Dino Katić: Kako sada Uprava NPKLM-a gleda na to sve skupa? S obzirom da smo ugovor 

potpisali s njima, oni preuzimaju kompletnu vodu i infrastrukturu na otoku.  
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Leo Katić: Mi smo priĉali o situaciji do sada.  

 

Dino Katić: Sada je opet situacija drugaĉija.  

 

Lucijana Barbić: To je sada njihov problem.  

 

Leo Katić: Veliki je problem sada završetak investiranja Zaklopatice i ono što je problem 

već 10 godina, a to je izmjena mreţe Ubli – Pasadur. Poznato je o kojim se cijevima radi i 

znamo da se to u meĊuvremenu zakonom zabranilo. Znamo da je te izmjene potrebno 

izvršiti. To su zahvati koji će distributera, a u ovom sluĉaju NPKLM Vodovod, morati 

izvršiti.  

 

Lukša Hropić: Neki dan kada sam bio na sastanku Nadzornog odbora, rekli su da su u prvih 

šest mjeseci na Lastovu naplatili 169.000,00, a lani u isto doba su naplatili 100.000,00 kuna 

više na raĉun onog što je bilo s Komunalcem, zbog gubitka i zbog svega.  

 

Leo Katić: Upravo zbog toga. Sada ti je najbolji parametar... 

 

Lukša Hropić:...više su naplatili po ĉetiri kune kubik što su fakturirali... 

 

Leo Katić:...to ti je najbolji parametar... 

 

Lukša Hropić:...nego sada... 

 

Leo Katić:...tako je, jer su tada naplaćivali po fakturi i ono što mi nismo naplatili. Na takav 

naĉin su uvijek punili svoj raĉun. Ovo što si ti sada rekao je najbolji pokazatelj. Bez troška, 

ulaganja i odrţavanja opterećivao po fakturi. Naţalost je to tako. 

 

Lucijana Barbić: Oni su ĉak imali ono na sv. Luke. To je uvijek bilo njihovo, je li tako? 

 

Leo Katić: Da, to je njihovo.  

 

Lucijana Barbić: Tamo se dogodilo, dok je još bio vodovod naš, da se jednostavno blokiralo 

sve i da je voda išla preko. Kada sam ja postavila pitanje o kolikoj se koliĉini vode radi jer je 

to trajalo. U tom momentu je Portorus ostajao bez vode. Zamislite koliko je to trajalo. Oni su 

se pravili blesavi i nije ih zanimalo kako ćemo riješiti taj problem. Ne zanima nas... 

 

Leo Katić:...oni su nam i to naplatili... 

 

Lucijana Barbić:...da... 

 

Leo Katić:...sat na Korĉuli je obraĉunavao potrošnju. Na Korĉuli proĉita sat i pošalje 

fakturu. Što njega briga je li curi u more ili na vodospremi.  

 

Lukša Hropić: Moţda se to trebalo izdvojiti i potruditi se da se nekako pregovara... 

 

Lucijana Barbić:...ne moţeš s njima na nikakav naĉin. Sve sam pokušala.  

 

Lukša Hropić: Zanima me ova radna jedinica prijevoz. Što je to? 
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Lucijana Barbić. Prijevoz smo mi predali firmi Arriva, ali s obzirom da smo mi imali ugovor 

s Ministarstvom mora, prometa i infrastrukture u vezi sufinanciranja umirovljenika, uĉenika 

srednje škole i studenata,  Komunalac je fakturirao raĉune prema Ministarstvu i sredstva 

prebacivao firmi jer oni nisu mogli dobiti ugovor... 

 

Leo Katić:..jer nisu koncesionar...  

 

Lucijana Barbić:...zbog toga je taj iznos.  

 

Dino Katić: A prijevoz školske djece je preuzela? 

 

Lucijana Barbić: Za to su direktno potpisali ugovor sa Ţupanijom. To je skroz nešto drugo i 

nije preko Ministarstva nego Ţupanije.  

 

Lukša Hropić: Na kraju najbolje stoji luka Ubli.  

 

Lucijana Barbić: Luka Ubli je uvijek najbolja. Zato što je samo jedan zaposlenik, tu 

prikazujem takoĊer potpisani ugovor s Jadrolinijom za privez/odvez, za odvoz smeća i za 

struju. Tu se piše samo jedan djelatnik, iako je tu i dio smeća. Razumiješ li me? Tu 

prikazujem cijeli prihod od svega toga jer to koncesijski dio. Iako radna jedinica smeće 

odraĊuje dio toga i zato je toliko u plusu. Tu praktiĉki nema nikakvog troška. Trošak je plaća 

djelatnika i trošak struje koji ja naplatim Jadroliniji.  

 

Lukša Hropić:...a što se tiĉe graĊevinske grupe... 

 

Leo Katić:..Lukša, samo da još nešto reĉem da kasnije ne bude kako nismo rekli. Treba do 

kraja reći priĉu oko priveza. Priĉa je da po Pravilniku moraju biti dva privezivaĉa. 

Komunalac to radi i s jednim i s drugim u smislu tog posla koji se obavlja u luci Ubli. Inaĉe 

po Pravilnicima Ministarstva priveza i odveza su dva zaposlenika... 

 

Dino Katić:...jedan stalan i... 

 

Lucijana Barbić:..i jedan samo pomaţe na Ugovor o djelu. 

 

Lukša Hropić: Zanima me samo ovo u vezi graĊevinske grupe još.     

 

Lucijana Barbić: GraĊevinska grupa je u minusu. Mislim to nije realna situacija jer ako 

pogledaš malo i pazi ti ne moţeš na takav naĉin gledati Komunalac. Ovo je u plusu  ovo nije. 

Mi ne teţimo prema tome da budemo u plusu. Teţimo prema tome da budemo u što manjem 

minusu. Je li se naĉelniĉe slaţete sa mnom? 

 

Leo Katić: Slaţem se s neĉim drugim, a to je da na ovaj broj korisnika i ţitelja, Komunalac 

mora poslovati na pozitivnoj nuli.  

 

Lucijana Barbić: Da, na pozitivnoj nuli.  

 

Leo Katić: S time se slaţem.  

 

Lucijana Barbić: Ovo je ovako jer su tu bile nekakve investicije koje su se tek naplatile u 

2019. godine. Imamo popriliĉan broj investicija koje smo odradili i s Parkom prirode, 
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Općinom i sa Ţupanijom. Imamo dosta toga, tako da ovaj broj nije baš ni realan. Ovdje je i 

zajedniĉki trošak koji ne pripada radnoj jedinici graĊevinska grupa. 64.000 je nekakav iznos 

koji se ustalio već godinama. Tu se dijeli sav onaj trošak koji nije specifiĉan za nekakvu 

radnu jedinicu na sve radne jedinice prema zaposlenima... 

 

Leo Katić:...zajedniĉki trošak opterećuje u papirima radnu jedinicu.  

 

Dino Katić: Koliki je trenutan broj zaposlenih u ovoj radnoj jedinici? 

 

Lucijana Barbić: Jedan u graĊevinskoj grupi.  

 

Dino Katić: Jedan?! 

 

Lucijana Barbić: Da i radna snaga će mi poĉeti biti veliki problem. Nitko ne ţeli da doĊe 

raditi u Komunalca.  

 

Tonći Šarić: Jedan? Ovdje u luku Ubli je jedan pa je bilo 32.000,00 kuna, a ovdje je isto 

jedan pa je 64.000,00 kuna? 

 

Lucijana Barbić: Da, ali ih je prije bilo dvoje. Trenutno je jedan.  

 

Lukša Hropić: A od ĉistoće, bila je velika... 

 

Lucijana Barbić:...da. Ovdje sam uspostavila dogovor s Hrvatskim vodama o odrţavanju  

vodnog kanala u Ublima. Sada su mi se javili da ćemo ponovno to raditi. Tako da je to nešto 

povećalo. Povećalo je i to malo veća aţuriranost podataka od firmi i poduzeća. Tu smo 

poĉeli malo više ispostavljat raĉune i vršiti naplatu.  

 

Lukša Hropić: Grobna mjesta su prodana sva? 

 

Lucijana Barbić: Nisu prodana sva.  

 

Leo Katić: Imamo negdje oko 30-ak novih zahtjeva potencijalnih kupaca i tako da ćemo biti 

prisiljeni oformiti graĊevinsku grupu i nastaviti gradnju...  

 

Lucijana Barbić:...nastavlja se. U ponedjeljak poĉinju radovi.  

 

Dino Katić: Što se tiĉe gospodarenja s otpadom na otoku, kojoj je to sada fazi? Bili su 

dogovoreni kontejneri za odvajanje, pa... 

 

Leo Katić:...kontejnere nismo mogli koristiti dok Fond za zaštitu okoliša i energetsku 

uĉinkovitost nije potpisao ugovor s Općinom. Kada smo kupili kontejnere i isplatili svoj dio, 

onda je trebalo ĉekati Komisijski nadzor Fonda, koji je obilazio sve općine i gradove. 

TakoĊer, da se potpiše ugovor s kojim su postali vlasništvo te jedinice lokalne samouprave. 

Znaĉi oni su to u tom trenutku postali, ali meĊutim ovaj kraj priĉe koji je vaţniji od ovih 

kontejnera koji su sada tamo je ovo što pokušavamo, a to je oprema mobilnih reciklaţnih 

dvorišta koji mogu jednini zaokruţiti priĉu odvajati u ovoj fazi. Iako će Komunalac u 

naredno vrijeme imati nekih sekundarnih sirovina, a to je sve na peci bokune. Kada se kupi 

oprema koja je negdje oko 700.000 kuna, kada proĊemo na tom natjeĉaju, osiguraju se ti 

press kontejneri i oprema mobilnog koji dolaze na platou kod Komunalac. Otvoriti će novu 
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priĉu, a to je zapošljavanje. Što znaĉi da u odreĊenom trenutku svakog dana u tom i tom 

vremenu mora biti zaposlenik na tom prostoru da prima tu sirovinu. Malo prije je Lucijana 

rekla da neće nitko da radi u Komunalca. Moramo pod hitno riješiti problem pa ĉak i 

dovoĊenjem ako nema na Lastovu, pa ĉak i osiguranjem stana. Ne podcjenjujemo to radno 

mjesto, ali mi na Lastovu nemamo ljude koji su zainteresirani za posao ĉistaĉa. Taj će se 

posao proširiti, ako u naredne mjesece preĊemo na mobilno reciklaţno dvorište koje ćemo 

montirati na tom prostoru i organiziramo to odvojeno prikupljanje.  

 

Dino Katić: I u sluĉaju odvajanja otpada, reciklaţe tog otpada, je li tako... 

 

Leo Katić:...to nije reciklaţa, nego odvajanje, koja se odvozi koncesionaru koji to 

okupljuje... 

 

Dino Katić:..a press kontejneri? 

 

Leo Katić: Presa je kako bi stalo više, a odvozi se koncesionaru koji to otkupljuje. Znamo da 

smo jedna vrsta koncesije obvezujuća, na podruĉju Ţupanije postoji jedna jedina obvezujuća 

koncesija a koja se odnosi na elektroniĉki materijal. Jedino je to koncesionar koji mora, ovo 

sve drugo moraš samostalno dovesti... 

 

Lucijana Barbić:..da, ali ću to organizirati pa makar bila na teškoj nuli.  

 

Dino Katić: To je glavni problem.  

 

Lucijana Barbić: Sada smo pretrpali onu prostoriju i ja jednostavno to moram posloţiti i 

odnijeti s prvom turom.  

 

Leo Katić: Cijela jedna priĉa, ali tu priĉu moramo završiti zbog nas, jer je vidljivo da ne... 

 

Dino Katić:...vidljivo je da su ljudi zreli da pristanu na to. Na tu ţrtvu da svatko doma 

odvoji.  

 

Lucijana Barbić: Ima ljudi koji već to odavno donose u Komunalca. Istovremeno sam stavila 

na dva punkta za staklo kontejnere van onog mjesta gdje je prije bio kontejner, meĊutim 

kada smo išli izvaditi unutra je bilo svega i svaĉega.  

 

Antonia Barbić: Zar se oni ne mogu zatvoriti tako da se ubacuje samo kroz otvore? 

 

Lucijana Barbić: Ne mogu. Ja sam ih zatvorila. Ne mogu razumjeti ĉovjeka koji je došao na 

okuku ispod Vela gdje se nalazi kontejner za staklo i našao sa ţeljezom zavidan kontejner, 

razbio to i bacio smeće unutra, a 100 m iznad ima normalan kontejner gdje to moţe baciti. Ja 

to jednostavno ne razumijem, ali se to dogaĊa.  

 

Leo Katić: DogaĊat će se to uvijek... 

 

Lucijana Barbić:...sada smo dobili nove kontejnere i bili su iz Fonda i pitala sam zašto ovi 

kontejneri nemaju mogućnost zakljuĉavanju. Svi su me gledali ĉudno.  

 

Nina Glumac: Njima oĉito to ne treba.  
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Lucijana Barbić: Ja bi ga sada trebala probušiti i ne znam što napraviti, moţda vezati 

katancem. 

 

Antonia Barbić: Drukĉije se neće realizirati.  

 

Dino Katić: Moţe netko nadgledati.  

 

Lucijana Barbić: Tko će nadgledati? Nemoj mi samo reći da stavim kameru. Ja ne znam što 

bi trebali imati. Po meni je to ţivi inat. Ništa drugo.  

 

Tonći Šarić: Nakon toga se gubi primarna namjena koja je bila. 

 

Lucijana Barbić: Postoji veliki natpis da je samo za staklo i da se mole ljudi da samo bacaju 

staklo.  

 

Lukša Hropić: Koliki je cijeli iznos koji Općina mora pokriti NPKLM-u? 

 

Leo Katić: Iznos je bio veći od 1.200.000 kuna. 

 

Lukša Hropić: Plus 2019.? 

 

Lucijana Barbić: Ne, ovaj iznos je u tome.  

 

Leo Katić: Ovaj iznos koji imamo prikazan je iz tog iznosa.  

 

Lucijana Barbić: Zato sam rekla da ovo neće povećati nikakav dug Općine.  

 

Lukša Hropić: Ovo je ubiti sve što smo već... 

 

Lucijana Barbić:...to je sve već potpisano.  

 

Dino Katić: Imaju li neki novi izvori prihoda? 

 

Lucijana Barbić: Evo ne znam što da ti reĉem. Sa Hrvatskim vodama sam dogovorila, što je 

isto lijepa cifra. Grobovi su nam novo. Ima tu još prostora, ali sam ovo ljeto traţila studenta 

ili uĉenika srednje škole koji će vršiti naplatu smeća u Ublima. Nitko nije htio. Uopće nisu 

postavili pitanje u vezi plaće. Ja sam rekla otprilike ĉetiri tisuće kuna plus nagrada ako se 

iskaţe. Nitko nije htio. Ja ne znam kolike su cifre u Parku prirode za tu djecu.  

 

Leo Katić: Moţda je druga vrsta posla.  

 

Lucijana Barbić: Koja druga vrsta? Šetati se u bijeloj košuljici dole i naplaćuje. Koja druga 

vrsta posla? I razgovara sa strancima, unapreĊuje jezik. Ne znam što.  

 

Leo Katić: Još samo dvije reĉenice kada je o povećanju prihoda. Mislim da napokon treba 

riješiti i urediti u našoj odluci naplatu smeća od Javne ustanove „Park prirode Lastovsko 

otoĉje“. JU Park prirode je institucija koja jedina ne plaća smeće na Lastovu, a najviše ga 

proizvodi. Konkretno mislim na koncesijska privezišta. Ja ću sigurno predloţiti Vijeću da se 

u našoj odluci uvrsti kao obveza po broju plutaĉa iz koncesijskih ugovora i mislim da ako 

Park neće partnerski s Komunalcem da to onda uredimo to kroz obvezu, jer to nisu mali 
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prihodi. Svaka kuna bi sluţila za kvalitetnije organiziranje na podruĉju otoka Lastova.  

 

Dino Katić: To se nije moglo riješiti dogovorom? 

 

Lucijana Barbić: Ne.  

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu.  

 

AD 3.1. ODLUKA O UTVRĐIVANJU GODIŠNJIH FINANCIJSKIH IZVJEŠTAJA 

TRGOVAĈKOG DRUŠTVA KOMUNALCA D.O.O. ZA 2019. GODINU 

 

Kako nije bilo dodatnih pitanja, predsjednik Tonći Šarić stavlja na glasovanje Odluku o 

utvrĊivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovaĉkog društva Komunalac d.o.o. za 2019. 

godinu. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se sa ĉetiri glasa „za“ i 

jednim glasom „suzdrţan“ donosi 

Odluka o utvrĊivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovaĉkog društva Komunalca 

d.o.o. za 2019. godinu (u prilogu). 

 

AD 3.2. ODLUKA O POKRIĆU GUBITKA TRGOVAĈKOG DRUŠTVA 

KOMUNALCA D.O.O. ZA 2019. GODINU 

 

Kako nije bilo dodatnih pitanja, predsjednik Tonći Šarić stavlja na glasovanje Odluku o 

pokriću gubitka trgovaĉkog društva Komunalac d.o.o. za 2019. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se sa ĉetiri glasa „za“ i 

jednim glasom „suzdrţan“ donosi 

 

Odluka o pokriću gubitka trgovaĉkog društva Komunalac d.o.o. za 2019. godinu (u 

prilogu). 

 

AD 4. IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU TRGOVAĈKOG DRUŠTVA VODOVOD I 

ODVODNJA LASTOVO D.O.O. ZA RAZDOBLJE OD 01.01.2019. DO 31.12.2019. 

GODINE 

 

Predsjednik Tonći Šarić otvara raspravu.  

 

Lucijana Barbić: Ja sam u prvom dijelu rekla sve što sam imala i više nema ništa za reći.  

 

Tonći Šarić: Ima li netko pitanje?  

 

Lucijana Barbić: Nisam mogla proći bez toga. Malo je ispalo blesavo, ali što ću ja sada. 

Nema troška ni jednoj ni drugoj strani. Sve je isto, bez obzira je li bi sve bilo na Vodovod i 

odvodnji ili Komunalcu. Sasvim nam je svejedno.  
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Lukša Hropić: Mene samo zanima što bi se dogodilo da mi nismo kupovali vodu od 

NPKLM-a nego smo proizvodili svoju. 

 

Leo Katić: Ne bi riješili problem opskrbe.  

 

Lucijana Barbić: Ljeti bi ostajali bez vode.  

 

Lukša Hropić: A cijena?  

 

Leo Katić: Cijena je neusporedivo veća jer nama je trošak agregata najveći trošak u 

proizvodnji vode. Ne govorimo o investiciji nego u potrošnji struje. Kako desalinizacija ima 

reţim rada i da bi u tom reţimu rada stigla voda do Skrivene luke onda vodni val u 

vodospremi sv. Luka, zbog visinske razlike mora biti 1,10 m. Taj vodni nivo od 1,10 m ne bi 

zadovoljio... 

 

Lukša Hropić:..što da se pumpalo na jeftinijoj struji da se napajala samo Luĉica, Lastovo i 

Zaklopatica? 

 

Lucijana Barbić: To smo pokušali jedne godine i dobili rat.  

 

Leo Katić: Dobili smo rat na nivou otoka. Nastao je problem vi gore imate dobru vodu, a 

nama šaljete ovu lošu. 

 

Leo Katić: Ovaj cjevovod Skrivena Luka nas je primorao zbog ove visinske razlike, ne 

moţemo zadrţati.  

 

Lukša Hropić: Neki dan san rekao za desalinizator, svakako bi trebalo pregovarati da se to 

upali i da to tamo ne propadne.  

 

Leo Katić: Puno novaca. 

 

Lukša Hropić: Šteta da se blokira sve.  

 

Leo Katić: Govori ĉinjenice. Moramo primorati NPKLM da bude u startu, tj. stalnoj funkciji.  

 

Lukša Hropić: Moţe se dogoditi da pukne cijev u more.  

 

Leo Katić: Pripremiti ćemo to prema NPKLM Vodovodu. Lukša je ispred nas ĉlan 

Nadzornog odbora, kada bude na jesen Skupština, inzistirat ćemo da program bude 

aktiviranje toga i da ga imamo. To NPKLM ne košta ništa, nego 30.000,00 kuna pa i mi ako 

bude potrebno moţemo izgurati taj iznos, ali da on zapravo bude u funkciji. Ovo što govori 

Lukša to je moguće.  
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Lukša Hropić: Prije dvije godine se uloţilo oko 600.000,00 kuna, šteta da propadne. 

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu.   

 

AD 4.1. ODLUKA O UTVRĐIVANJU GODIŠNJIH FINANCIJSKIH IZVJEŠTAJA 

TRGOVAĈKOG DRUŠTVA VODOVOD I ODVODNJA D.O.O. ZA 2019.  

 

Kako nije bilo dodatnih pitanja, predsjednik Tonći Šarić stavlja na glasovanje Odluku o 

utvrĊivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovaĉkog društva Vodovod i odvodnja d.o.o. 

za 2019. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se jednoglasno (pet 

glasova „za“) donosi 

 

Odluku o utvrĊivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovaĉkog društva Vodovod i 

odvodnja d.o.o. za 2019. godinu (u prilogu). 

 

AD 4.2. ODLUKA O UPOTREBI DOBITI TRGOVAĈKOG DRUŠTVA VODOVOD I 

ODVODNJA LASTOVO D.O.O. ZA 2019. GODINU 

 

Kako nije bilo dodatnih pitanja, predsjednik Tonći Šarić stavlja na glasovanje Odluku o 

upotrebi dobiti trgovaĉkog društva Vodovod i odvodnja d.o.o. za 2019. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se jednoglasno (pet 

glasova „za“) donosi 

 

Odluku o upotrebi dobiti trgovaĉkog društva Vodovod i odvodnja d.o.o. za 2019. 

godinu ( u prilogu). 

 

AD 5. ODLUKA O DOPUNAMA ODLUKE O KOEFICIJENTIMA ZA OBRAĈUN 

PLAĆE SLUŢBENIKA I NAMJEŠTENIKA U JEDINSTVENOM UPRAVNOM 

ODJELU OPĆINE LASTOVO 

 

Predsjednik Tonći Šarić daje rijeĉ Leu Katiću općinskom naĉelniku.  

 

Leo Katić: Bit ću vrlo kratak. Izvješćujem Vijeće da je zbog donošenja Pravilnika o izmjeni i 

dopuni Pravilnika o unutarnjem redu Jedinstvenog upravnog odjela Općine Lastovo do ĉije 

je promjene došlo zbog smanjenja obujma poslova spremaĉice, rad spremaĉice smanjen na 

ĉetiri sata i uĉinjena izmjena na naĉin da je u ustrojstvu uveden domar. Našim zakljuĉkom, 

Općina i dalje sufinancira plaću domara Osnovne škole. Na ovaj naĉin ćemo raspisati 

natjeĉaj domara na ĉetiri sata na koji se moţe javiti svatko tko ima uvijete i na taj naĉin 

riješiti problem koji nam je konstantan i ne moţe funkcionirati. Ne funkcionira odnos sa 

sadašnjim  domarom Osnovne škole, a na ovaj naĉin ćemo na ĉetiri sata dobiti osobu koja će 

tu naći svoj interes, jer nije tu samo ova zgrada, već zbog vrtića i svih objekata koje Općina 

ima. Prema tome, kako nismo do sada imali to radno mjesto imamo ovaj Prijedlog Odluke 



14 

 

kojeg imate ispred sebe kojeg će Vam Antonia obrazloţiti.  

 

Antonia Barbić proĉelnica Jedinstvenog upravnog odjela ukratko izlaţe Odluku o dopuna 

Odluke o koeficijentima za obraĉun plaće sluţbenika i namještenika u Jedinstvenom 

upravnom odjelu Općine Lastovo.  

 

Nina Glumac: Zar ne moţe biti domar za Općinu i vrtić?  

 

Leo Katić: Mi zapošljavamo domara...  

 

Nina Glumac:...znam da Općina sufinancira ĉetiri dodatna sata za domara... 

 

Leo Katić:...zapošljavanjem domara na ĉetiri sata u Općini Lastovo, Općina Lastovo neće 

više temeljem Zakljuĉka Vijeća sufinancirati punu plaću domara već domara koji će 

obavljati sve potrebe Općine što ukljuĉuje i Vrtić.  

 

Dino Katić: Zašto ne funkcionira ovo temeljem ovog Zakljuĉka? Nema vremena? 

 

Leo Katić: Ja imam neke godine i ne da mi se više trĉati ni za kim. I nekome daš priliku 

shvaćajući da je to dobro za to radno mjesto, ali mislim da je to naĉin da doĊe do 

zapošljavanje kvalitetne osobe. U trenutku zapošljavanja više se ne bi sufinancirao domar 

škole jer se na taj natjeĉaj moţe javiti i taj domar i biti zaposlenik dva poslodavca. Ali u tom 

sluĉaju ima šeficu koja se zove Antonia Barbić koja će mu davati poslove jer mjesto 

proĉelnika je odgovorna osoba za zaposlenike. Idemo korakom prema kvalitetnom rješenju. 

Isto tako kada već govorimo o ovome izvijestiti ćemo Vas da smo donijeli za sada nepisanu 

odluku da ćemo Vam predloţiti vrlo brzo osnivanje Javne ustanove djeĉji vrtić Lastovo. 

Ţivimo u vremenu kada mi više ovako ne moţemo funkcionirati. Da će u toj odluci biti i 

jasliĉka dob, znaĉi djeca mlaĊa od 3 godine. Obavili smo razgovor s roditeljima 

potencijalnim korisnicima i da ćemo osnivanjem Javne ustanove normalno kad završimo 

troškovniĉki dio, pokazatelje koji sve govore. Po sadašnjem naĉinu Javnog natjeĉaja i 

ostaloga što će se vidjeti kasnije i kod toĉke koja je poslije ove, mi više se ne moţemo 

natjecati niti koristiti po natjeĉajima jer nema zasebnu javnu ustanovu jer u svim ovim 

varijantama vrtići koji su pri školama vode se i raĉunaju kao oni koji koriste sredstva 

Drţavnog proraĉuna. To je teška odluka, ali smo proĉelnica i ja izdefinirali nakon svih 

mogućih varijanti i mi oĉekujemo da ćemo nekim ubrzanim postupkom s 1.1. slijedeće 

godine ući u taj dio. Imamo preduvjet riješen, a to je vlasništvo i Uporabna dozvola. Samo 

najavljujem Vijeću nakon te pripreme ćemo ići prema Vijeću s odlukom o osnivanju, a radi 

procedure ide na Ţupanijsku skupštinu kako bi se sadašnji vrtić skinuo s mreţe vrtića 

Ţupanije. Tako da napravimo vrtić koji zasluţuje Lastovo pogotovo što u zadnje vrijeme 

imamo djece prema tome i novo zapošljavanje i napraviti financijsku konstrukciju koliko će 

dijete koštati od 3. godine do polaska u školu i koliko će dijete koštati od 1. godine do 3. 

godine ţivota... 

 

Nina Glumac:...od 6.mjeseci do 3.  
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Lukša Hropić: Ako se korigira cijena i ako ljudi nemaju gdje s djecom... 

 

Leo Katić: Sve ćemo to staviti na papir i odraditi jedan radni sastanak kako ne bi o tome na 

Vijeću radili rasprave. Naći ćemo se jedan put kako bi napravili konstrukciju i iskomentirat 

ćemo je izmeĊu nas i ĉut ćemo neke nove ideje i prijedloge i poći ćemo s novom odlukom.  

 

Dino Katić: Kakav je stav Ţupanije? 

 

Leo Katić: Ja sada nisam govorio o stavu Ţupanije. Ja sam govorio kako mi moramo donijeti 

tu odluku koja mora ići u Ţupaniju kako bi se promijenila Odluka o mreţi vrtića koji su pri 

školama. Samo sam iskoristio priliku obavijestiti Vas o namjeri.  

 

Nina Glumac: Kad smo već kod toga. Tko će financirati preureĊenje Vrtića? Nisu to mali 

novci.  

 

Leo Katić: U svim varijantama, pa i sada što se tiĉe tog dijela, a to je osnivaĉ Općina 

Lastovo.  

 

Nina Glumac: Odakle će Općina Lastovo nabaviti te novce? 

 

Leo Katić: Mislim da sam sada bi vrlo jasan. U ţivotu treba donijeti odluku i kada ta odluka 

sazrije u glavi onda to stavljaš na papri. Mi to poĉinjemo raditi i ĉim pripremimo taj cijeli 

sustav, a kada se to govori o ulaganju onda se misli na jasliĉki dio i kada to napravimo o 

strukturi koliko je trošak i kada doĊe osoba koja to zna i koja to radi. Kada nam to predloţi... 

 

Nina Glumac:...nisam ja mislila na jasliĉki dio, već na vrtić. Znate i sami u kakvom su stanju 

zidovi i kakav je cijeli onaj prostor i treba ga kompletno preurediti. Ne samo za jaslice, nego 

općenito.  

 

Leo Katić: Uvijek je to na teret Općine, a odakle nam sredstva o tome ćemo odluĉivati na 

vijeću kada doĊe vrijeme.  

 

Nina Glumac: Dobro, ja samo kaţem.  

 

Leo Katić: Sve nam je jasno, ali da više ovako ne moţe funkcionirati je svima jasno. Je li se 

slaţeš da ne moţe? 

 

Nina Glumac:  Pa ne, normalno da ne moţe ovako.  

 

Leo Katić: Eto samo informacija da Vas upoznam sa situacijom.  

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluka o dopunama 

Odluke o koeficijentu za obraĉun plaće sluţbenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom 
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odjelu Općine Lastovo.  

 

Nakon obavljenog glasovanje, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je da se jednoglasno (pet 

glasova „za“) donosi  

 

Odluka o dopunama Odluke o koeficijentu za obraĉun plaće sluţbenika i namještenika 

u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Lastovo ( u prilogu). 

 

AD 6. ODLUKA O FINANCIRANJU PRIPRAVNIĈKOG STAŢA 

 

Predsjednik Tonći Šarić otvara raspravu i daje rijeĉ Leu Katiću općinskom naĉelniku.  

 

Leo Katić: Tu neću biti dug. Predlaţemo Odluku o financiranju pripravniĉkog staţa 

Antonele Hropić. Od 1.1.2020. godine ukinuta je mjera Hrvatskog zavoda za zapošljavanje 

za sufinanciranje pripravniĉkog staţa i nakon što smo dobili odbijenicu gdje nas poziva na to 

da ne moţemo koristiti mjeru, predlaţemo Vijeću da iz pozicije vrtića osiguramo sredstva u 

izmjenama i dopunama Proraĉuna za 2020. godinu za naredna 3 mjeseca i u prijedlogu 

Proraĉuna za 2021. godinu, a radi se o staţu od 1 godine. Osoba ima riješeno pitanje 

mentorstva vezano za taj posao. Mislim da se u budućnosti, a malo prije sam poĉeo govoriti 

o vrtiću i kadru kao što je i Nina, potreban Općini Lastovo. S obzirom i na ţivotne dobi 

postojećih odgojiteljica i ono što mi planiramo uĉiniti. Predlaţem Vijeću da donesemo 

ovakvu odluku. Ona sluţi da bi je dostavili školi i onda ćemo u izmjenama i dopunama za 

ovaj dio povećati na poziciji djeĉjeg vrtića kao i u prijedlogu za slijedeću godinu.  

 

Lukša Hropić: Ako se otvori javna ustanova 1.1. je li onda i drţava moţe isto uĉestvovati u 

sufinanciranju? 

 

Leo Katić: Da financira pripravništvo? 

 

Lukša Hropić: Da. 

 

Leo Katić: Na to pitanje ne mogu odgovoriti. Rekao sam malo prije da je ukinuta mjera, a 

hoće li se ona ponovno javiti ne znam. Ono što sigurno znam da se mogu koristiti mjere 

produţenog boravka i sufinanciranje plaća na periodu 2+dvije godine koji su koristili drugi 

vrtići koji su zasebne ustanove, a mi to ne moţemo. Ne moţemo direktno koristiti sredstva 

koja su vezana plaće i doprinose zaposlenika. Govorim o stanju danas. Ne znam što će biti 

poslije. Ne mogu zna ti hoće li se ta mjera aktivirati slijedeće godine.  

 

Nina Glumac: Ukinuti su za financiranje, ali nisu ukinute za volontere.  

 

Leo Katić: Ovdje govorimo o zakljuĉenju radnog odnosa na godinu dana. Govorimo o 

radnom staţu i o tome da se taj radni odnos financira. Isto kao što se prije radilo preko mjere 

Zavoda koja više ne postoji. Ja sada predlaţem s ovim Prijedlogom Odluke da se to financira 

iz Proraĉuna.  
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Dino Katić: Nina, tko je tebe financirao? 

 

Nina Glumac: Mene nije financirala Općina, već drţava. 

 

Dino Katić: Zavod.  

 

Ana Ivelja: Prije su financirali, sada više ne.  

 

Leo Katić: Ponovio sam dva puta da je mjera ugašena. Mjera više ne postoji. Nina je na 

sreću koristila, a da nije bili bi je financirali mi. Mjera više ne postoji, ukinuta je. Da nije 

ukinuta, proces bi bio isti kao kad je Nina imala svoj pripravniĉki staţ.  

 

Dino Katić: Mislim da je kadar deficitaran.  

 

Leo Katić: Mislim da se radi o kadru koji je potreban. 

 

Nina Glumac: Ako samo smijem pitati, s obzirom da nema programa. Tko je mentor?  

 

Leo Katić: Na pamet stvarno ne znam. Imamo li mi tamo napisano? 

 

Antonia Barbić: Ima, piše.  

 

Leo Katić: Imamo u predmetu, ali sada stvarno ne znam na pamet.  

 

Nina Glumac: Nije nitko s Lastova? 

 

Antonia Barbić: Elena, ne znam je li Vuković ili Vukiĉević. 

 

Leo Katić: Mislim da si kod nje polagala.  

 

Nina Glumac: Da, kod Elene.  

 

Leo Katić: Kako se preziva? 

 

Nina Glumac: Što ja znam. 

 

Leo Katić: Mislim da mi je rekla da si ti zadnja polagala kod nje.  

 

Nina Glumac: To je vrtić gdje radi ova... 
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Leo Katić:..vrtić na Brdima.  

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o financiranju 

pripravniĉkog staţa.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Tonći Šarić utvrdio je se sa tri glasa „za“ i dva 

glasa „suzdrţan“ donosi  

 

Odluka o financiranju pripravniĉkog staţa (u prilogu). 

 

AD 7. ZAHTJEVI GRAĐANA 

Predsjednik Tonći Šarić daje rijeĉ Antonii Barbić proĉelnici Jedinstvenog upravnog odjela.  

 

Antonia Barbić: Dobili ste s materijalima za vijeće i zahtjev za galeriju slika zaviĉajnih 

motiva Antuna Lešića. Oslovio je na Općinsko vijeće zato ste ga dobili. Napravio bi izloţbu 

oko sv. Kuzme i Damjana.  

 

Dino Katić: Moţe u Palac. Gdje su već i bile.  

 

Leo Katić: Antun je radio izloţbe u prizemlju Palaca pa nije nikakav problem i da sada radi.  

 

Ana Ivelja: Je li on ţeli galeriju ili izloţbu? 

 

Leo Katić: Ovaj dio koji se odnosi na stalno postojanje galerije je ono što će se rješavati 

kada bude.  

 

Ana Ivelja: Recimo da je galerija u prizemlju palaca, tko će paziti na to?  

 

Leo Katić: Nisam mislio na stalno jer ne moţe se ostaviti u onakvim uvjetima. Što se tiĉe 

godišnjeg perioda kada uvjeti omogućuju, ĉovjek bez ikakvih problema moţe imati 

postavljanje 2 do 3 mjeseca.  

 

Dino Katić: Govori o osnivanju galerije.  

 

Leo Katić: Na osnovi ĉega donijeti tu odluku. On je donirao Općini nekoliko slika, ali valjda 

misli na druge slike koje ima. Za sad moţe bez naknade organizirati izloţbe, a kada se stvore 

uvjeti će se otvoriti galerija.  

 

Tonći Šarić: Hoćete li onda vi odgovoriti na ovo? 

 

Leo Katić: Hoćemo, ovako kako sam pokušao obavijestiti Vijeće.  
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Lukša Hropić: Za tu namjenu nema ni prostora.  

 

Leo Katić: Za vrijeme ljetnih mjeseci kada radi prostor moţe stalno biti izloţeno.  

 

Dino Katić: Moţda bi gospodina trebalo usmjeriti prema Udruzi Dobre Dobriĉević. Moţda 

bi oni ima li sluha.  

 

Leo Katić: Ovdje nije pitanje sluha, već prostora.  

 

Dino Katić: Ne sluha, već prostora. Oni su udruga u kulturi.  

 

Ana Ivelja: On ovdje traţi prostor za postavljanje slika i više ih ne bi vadio. Tamo bi stali do 

kraja.  

 

Dino Katić: To je njegova ţelja.  

 

Tonći Šarić: To je njegova ţelja, a mi mu moţemo odgovoriti što mu mi moţemo ponuditi.  

 

Leo Katić: Ĉovjeku će se odgovoriti na temeljima kako mi svi razmišljamo, a to je da 

postavu moţe drţati u prostoru u periodu kada radi Palac u ljetnim mjesecima. Što se nas 

tiĉe moţe stat i cijelu godinu, meĊutim znamo kakvi su uvjeti.  

 

Lukša Hropić: On ţeli darovati slike.  

 

Ana Ivelja: Toĉno, ali on i dalje ţeli da oni tamo stalno stoje.  

 

Lukša Hropić: Ako će ih darovati onda ih treba preuzeti i skladištiti te da se ljeti stavi gdje 

treba i opet ih zimi skladištimo.  

 

Leo Katić: Zato sam i prije rekao kako je on darovao nekih 20 slika.  

 

Dino Katić: Zahtjev je malo nejasan, moţda bi trebalo s njime malo iskomunicirati zato sam 

i predloţio Udrugu.  

 

Predsjednik Tonći Šarić zakljuĉuje raspravu.  

 

AD 8. VIJEĆNIĈKA PITANJA 

 

Kako nije bilo vijećniĉkih pitanja predsjednik Tonći Šarić je zakljuĉio sjednicu u 12.15 sati.  
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Prema tonskom zapisu                                                                Predsjednik Općinskog vijeća 

zapisnik napisala        

Lucija Simić                                                                                                   Tonći Šarić, v.r. 

 

KLASA: 021-05/20-01/04 

URBROJ: 2145-02-20-2 

 

U Lastovu, 29. srpnja 2020. godine  

 

Prilog:  

 Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proraĉuna Opĉine Lastovo za 2020. godinu 

 Odluka o utvrĊivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovaĉkog društva 

Komunalca d.o.o. 

 Odluka o pokriću gubitka trgovaĉkog društva Komunalac d.o.o. za 2019. 

godinu 

 Odluka o utvrĊivanju godišnjih financijskih izvještaja trgovaĉkog društva 

Vodovod i odvodnja Lastovo d.o.o. za 2019. godinu 

 Odluka o upotrebi dobiti trgovaĉkog društva Vodovod i odvodnja Lastovo 

d.o.o. za 2019. godinu 

 Odluka o dopunama Odluke o koeficijentima za obraĉun plaće sluţbenika i 

namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Lastovo 

 Odluka o financiranju pripravniĉkog staţa 

 


